
32

Gouden combinatie
247TailorSteel start deze maand met de productie 
in haar tweede Nederlandse vestiging in Oud 
Gastel. Vanaf  komend najaar zal ook de Belgische 
productielocatie operationeel zijn. Er worden 
inmiddels 40.000 klanten in West-Europa bediend 
en dit aantal groeit elke maand met zo’n 500 nieuwe 
klanten. Hierdoor beschikt de leverancier van op 
maat gesneden metalen platen, buizen en kantdelen 
over steeds meer data van bijvoorbeeld machines 
en klanten. Deze worden ingezet om zowel het 
plaatwerkbedrijf  als de e-commerce organisatie 
door te ontwikkelen. “We kunnen nog veel 
klantgerichter gaan werken”, zegt CEO Carl Berlo.

Inmiddels al weer zo’n 15 jaar geleden was 247TailorSteel de eerste 
toeleverancier die het traditionele plaatwerkbedrijf koppelde aan 
de mogelijkheden van internet. Met deze visionaire blik is het vanuit 
Varsseveld opererende bedrijf marktleider geworden in de toelevering 
van buis-, plaat- en kantdelen op maat. Het pionierswerk heeft veel 
navolging gevonden. Steeds meer plaatwerkbedrijven beschikken 
tegenwoordig over een portal waarin klanten offertes kunnen 
opvragen en orders kunnen plaatsen. 

Voorsprong

Maar 247TailorSteel heeft een voorsprong en steekt veel energie 
in het behouden en uitbreiden hiervan. De schaalgrootte waarop 
het bedrijf opereert helpt daarbij. Met de tweede Nederlandse 
vestiging en die in België komt totaal aantal productielocaties al op 
zes, waarvan drie in Duitsland, de grootste markt voor plaatwerk in 

Europa. Afrondende gesprekken zijn gaande over bouw van een vierde 
vestiging in Duitsland (bij Frankfurt) en een Oostenrijkse vestiging. 
De planning is om deze in 2024 in gebruik te nemen. In 2025 volgt 
dan Noord-Frankrijk, waar momenteel naar geschikte locaties wordt 
gezocht.
Het betekent dat 247TailorSteel beschikt over een enorm 
machinepark met buislasers, vlakbedlasers en kantbanken. En 
dit blijft groeien. In Oud Gastel wordt bijvoorbeeld gestart met vijf 
vlakbedlasers, vier buislasers en vier kantbanken. Elke zes tot acht 
weken zal er een machine bij komen. Uiteindelijk zullen hier alleen al 
zo’n 12 tot 14 buislasers operationeel zijn.

Data scientists

Vorig jaar heeft 247TailorSteel voor het eerst meer dan 50.000 
ton materiaal verwerkt en deze hoeveelheid groeit elk jaar met 20 
procent. De groei van het klantenbestand is navenant.  Alles wordt 
nauwkeurig gemonitord en dit levert een ongekende hoeveelheid data 
op. Alles is er op gericht dit ‘nieuwe goud’ maximaal te benutten. Er 
zijn data scientists in dienst die algoritmes maken voor toepassing in 
alle facetten van de bedrijfsvoering. In de productie worden data benut 
om te bepalen op welke machines de orders het beste kunnen worden 
geproduceerd en wat precies het juiste moment is voor het plegen 
van onderhoud aan de machines. In de logistiek geven de algoritmes 
aan bij welke docks de producten die klaar zijn voor verzending 
moeten worden neergezet en welke routes de vrachtwagens rijden.
Ook bij het maken van offertes en het vinden van nieuwe klanten 
speelt analyse van de beschikbare data een cruciale rol. “Onze data 
scientists ontwikkelen algoritmes om voorspellingen te kunnen 
doen over de kans dat we in een bepaalde regio bij een bepaalde 
klantengroep kunnen verkopen”, verklaart Berlo. “Dat levert een 
concreet scoringspercentage op, aan de hand waarvan we besluiten 
of en hoe we die kansen gaan verzilveren.”
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Volgens Berlo zijn er nog veel ideeën en mogelijkheden om door te 
ontwikkelen. Bij 247TailorSteel zijn mensen aan boord gekomen van 
buiten de maakindustrie (uit de tech-sector), die hun sporen hebben 
verdiend bij consumentgerichte organisaties als Wehkamp en Coolblue. 
“We bouwen niet alleen aan ons plaatwerkbedrijf, maar ook aan onze 
e-commerce organisatie. Die combinatie is goud waard. Het stelt ons in 
staat een breed klantenbestand optimaal te bedienen: zowel klanten die 
incidenteel kleine orders plaatsen als grote klanten. We hebben klanten 
die meer dan 10 miljoen euro per jaar bij ons doen.”  

Nog klantgerichter werken

“We kunnen nog veel klantgerichter gaan werken”, vervolgt Berlo. Hij 
wijst op de verdere ontwikkeling van Sophia, de online software die 
in een handomdraai de producten geneert, die eenvoudig en snel op 
ieder moment kunnen worden besteld. “Geen enkele portal komt qua 
functionaliteit hierbij in de buurt. Sophia kan een hele assemblage 
analyseren.” De softwareontwikkelaars blijven Sophia voorzien van 
nieuwe functionaliteiten. Zo is het recent het aanbod van randafwerking 
uitgebreid met kanten breken enkel aan de braamzijde of aan 
beide zijden van de plaat. “Zo komen we steeds verder. We kunnen 
klanten nog meer geautomatiseerd begeleiden bij het maken van 
hun tekeningen. Ook zijn we er mee bezig dat de klant in de voorraad 
van onze materiaalleveranciers kan kijken. Dat maakt een verdere 
verkorting van de levertijden mogelijk.” 

Extra capaciteit hard nodig

De CEO kijkt met smart uit naar de start van de productie in Oud Gastel. 
Dit is een belangrijke en logische uitbreiding van het productienetwerk 
van 247TailorSteel, omdat in Brabant heel veel maakindustrie zit. 
Behalve Brabant zullen ook klanten worden bediend in Zuid-Holland, 
Zeeland en België. Als later dit jaar – in oktober - ook de Belgische 
productielocatie in Hooglede operationeel is, kan Oud Gastel zich 
beperken tot Noord-België en Hooglede zich richten op de rest van 
onze zuiderburen en Noord-Frankrijk. Zo worden de files bij Antwerpen 

omzeild. “De belangrijkste redenen voor onze nieuwe locaties zijn dat we 
dicht bij de klanten willen zitten en dat we meer capaciteit hard nodig 
hebben”, zegt Berlo. “Want we verkopen momenteel meer dan we 
kunnen produceren.” 

Markt erg goed

De markt voor lasergesneden plaat- en buisdelen en kantdelen is 
volgens hem nog altijd erg goed en hij ziet het marktaandeel van 
247TailorSteel in lasersnijden en kanten groeien. “De afgelopen jaren 
was met name de logistieke markt heel goed door de grote behoefte 
aan hallen met rekken en systemen en aan goed ingerichte bestelauto’s 
om alles te bezorgen. Het is ongekend wat daar aan staal is heen 
gegaan. Vertical farming liep ook heel goed, maar dat is nu minder. Nu 
lopen bijvoorbeeld de metalen structuren voor zonnepanelen erg goed 
en ook de traditionele machinebouw en de landbouw. De investeringen 
in de landbouw mogen dan door alle discussies in Nederland op een wat 
lager pitje staan, mondiaal blijft de vraag onverminderd groot.”  

Met de combinatie van plaatwerkbedrijf en e-commerce organisatie kan een breed klantenbestand optimaal worden bediend.  

Door de inzet van data van bijvoorbeeld machines en klanten kan 
247TailorSteel nog veel klantgerichter gaan werken.


